
 
 

 Број протокола:        167/2019 

Датум:         26.09.2019. 

 

 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 

 са Шесте редовне сједнице Синдикалног и Надзорног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 
  

Шеста редовна сједница Синдикалног одбора одржана је у И.Сарајеву, 20.09.2019. године 

(петак) са почетком у 10.10 часова. Присутни су сљедећи чланови СО: 

Војислав Тодоровић Младен Никић 

Дарио Јазић  Иван Тодоровић 

Ненад Новаковић Здравко Елаковић 

Сања Вучић Славко Симанић 

Жељко Дебељак Александар Гачевић 

Небојша Поповић 

 

Александар Ћорић 

Сједници није присутан Синиша Бердовић. Нико од чланова Надзорног одбора није присутан. 

Констатовано је да има довољан број присутних чланова за одржавање сједнице. 

Сједници је још присуствовао Драган Вукановић као записничар. 

На Шестој редовној сједници Синдикалног одбора је једногласно усвојен сљедећи дневни 

ред: 

ДНЕВНИ РЕД: 

1. Разматрање и усвајање Записника са претходне, Пете редовне сједнице СО. 

2. Разматрање и усвајање Записника са 9, 10, 11. и 12. електронске сједнице СО. 

3. Разматрање и усвајање Записника са 3. видео-конференцијске сједнице СО. 

4. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на Петој редовној 

сједници. 

5. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на  

9, 10, 11. и 12. Електронској сједници СО. 

6. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесене одлуке на  

3. видео-конференцијској сједници СО. 

7. Верификавање члана Синдикалног одбора из Синдиклане подружнице Вишеград 

након оставке Предрага Шарабе (Обавјешетење 143/2019, од 23.08.2019.) 

8. Разматрање информација везаних за рад Синдикалне организације, подружница и 

радних тијела (Фонд солидарности, Каса узајамне помоћи, Комисија за позајмице) 

након Одлуке Управе Компаније о обустављању обрачуна и исплате чланарина и 

других издвајања према синдикалним организацијама (бр. У-37-1/2019, од 

25.05.2019.) 

9. Функционисање, организовање и правци дјеловања Синдикалне организације. 

10. Разматрање и усвајање извјештаја Комисије за спорт и рекреацију везано за РСИ  

Сутоморе-Црна Гора. Доношење одлуке везано за расподјелу трошкова за сваку  

Синдикалну подружницу. 

11. Молбе за Фонд солидарности: 

 Миленко Кулић, 

 Драган Михајловић 

12. Разно 



 

Ад 1. 
 

Војислав Тодоровић је укратко представио Записник са претходне, Пете редовне сједнице 

СО. 

 

Записник са претходне, Пете редовне сједнице Синдикалног одбора је усвојен једногласно. 
 

Ад 2. 
 

Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио Записнике са 9,10,11 и 12. 

електронске сједнице СО. 

 

Записник са 9,10,11 и 12. електронске сједнице Синдикалног одбора  је усвојен једногласно. 

 

Ад 3. 

 

Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио Записнике са 3. видео-                     -

конференцијске сједнице СО. 

 

Записник са 3. видео-конференцијске сједнице Синдикалног одбора је усвојен једногласно. 

 

Ад 4.  

 

Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донешених одлука на Петој редовној 

сједници. 

 
Извјештаји су усвојени једногласно. 

Ад 5. 

 

Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на 9, 10, 11. и 12. 

електронској сједници СО. 

 

Извјештаји су усвојени једногласно. 

 

Ад 6. 

 

Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесене одлуке на 3. видео-

конференцијској сједници СО. 

 

Одлука са ове сједнице, гдје су усвојени приједлози измјене правлника ФС, није 

реализована. 

Ступа на снагу протоколисањем. 

 

Извјештаји су усвојени једногласно. 

 

Ад 7. 

 

Верификавање члана Синдикалног одбора из Синдиклане подружнице Вишеград након 

оставке Предрага Шарабе (Обавјешетење 143/2019, од 23.08.2019.) 

 

Верификује се члан СО Александар Ћорић из СП Вишеград након оставке Предрага Шарабе. 

 



Младен Никић има примједбу на верификовање члана СО, јер сматра да је требало прво да 

се СП Вишеград изјасни у вези са овом промјеном члана СО. 

Славко Симанић је упознао присутне да је састанак Координационог тима одржан у СП 

Вишеград и одлучено да се именује нови члан на основу Записника са претходних 

синдикалних избора, односно следећи кандидат по броју добијених гласова. Записник са 

одржаног састанка је достављен предсједнику СО. 

  

Ова тачка је усвојена једногласно. 

 

Ад 8.  

 

Разматрање информација везаних за рад Синдикалне организације, подружница и радних 

тијела (Фонд солидарности, Каса узајамне помоћи, Комисија за позајмице) након Одлуке 

Управе Компаније о обустављању обрачуна и исплате чланарина и других издвајања према 

синдикалним организацијама (бр. У-37-1/2019, од 25.05.2019.) 

 

 

Војислав Тодоровић је упознао присутне са проблематиком око обуставе обрачуна 

чланарина и других издвајања од стране Компаније према члановима Синдикалне 

организације. 

 

Дарио Јазић је упознао присутне са стањем у СП Бањалука.  

Добровољно исчлањење 2 члана, а у Каси узајамне помоћи наплата је око 93,55 %. 

Дарио Јазић је упознао присутне са уплатама за чланарину гдје је навео да 10 људи 

представља проблем.  

Посебна проблематика је око исчлањења појединих чланова из ФС и њихова самовоља око 

одређивања процента колико треба да уплаћују у Синдикат. 

Драган Вукановић је упознао присутне да, што се тиче синдикалних позајмица, два члана не 

измирују своје обавезе. 

Војислав Тодоровић је упознао са стањем око уплата за чланарину, гдје је стање наплата 

преко 90%. 

Сања Вучић је упознала са стањем у ФС, гдје су уплате око 96%. 

  

Александар Гачевић је упознао са уплатама у СП Требиње. 

У СП Требиње 12 чланова не измирује обавезе те имају једног спорног члана чије се 

финансијске обавезе не могу преклопити са његовим улогом у Каси узајмне помоћи СП 

Требиње. 

 

Ненад Новаковић је упознао присутне са стањем око наплата и начина плаћања за РСИ и 

излете. Проблематика око самовољног исчлањења из ФС. 

 

Александар Гачевић је упознао присутне са измјеном на Захтјеву за тражење Касе узајамне 

помоћи у ком се додаје ставка на основу које члан који узима Касу је дужан да рату Касе 

уплати на рачун Синдикалне организације Електропренос БЛ- СП Требиње, ако рата Касе 

узајмне помоћи није обрачуната, односно одбијена на платној листи. 

 

Младен Никић је упознао са проблемом Елвира Авдаковића и проблемима исчлањења 

појединих чланова из ФС. 

 

Славко Симанић је обавијестио присутне да у СП Вишеград имају само проблем са једним 

чланом око неплаћања обавеза према Синдикату. 

 

Сања Вучић је упознала присутне да је чланство добровољно. 



 

Младен Никић је предложио да се што прије врате све уплате преко уплата са платних листа. 

 

Жељко Дебељак је изјавио да је чланство у синдикату добровољно и да је на сваком члану да 

ли ће бити члан ФС и других Комисија. 

 

Предложено је да пресједник Синдиката види у СУРЕРС-у варијанте и обавезе око 

исчлањења чланова из Фонда солидарности. 

 

Доноси се закључак да се до наредне сједнице СО, на којој се усвајају финансијски планови, 

одредимо према члановима који не уплаћују обавезе према Синдикалној организацији. 

 

Ова тачка је усвојена једногласно. 

 

Ад 9. 

 

Функционисање, организовање и правци дјеловања Синдикалне организације. 

 

Војислав Тодоровић је упознао присутне са идејом да се ураде нови правилиници и 

дефинише нови вид рада СО. 

 

Војислав Тодоровић је поставио питања око саме организације рада ФС и висине чланарина 

које се уплаћују. 

 

Војислав Тодоровић је обавијестио присутне о Допису који се планира упутити према 

канцеларији Међунардне организације рада као и о планираном састанку проширене 

Координације синдиката Електропреноса у Бањој Луци гдје би домаћин састанка требао да 

буде СУРЕРС. 

 

Младен Никић је дискутовао око оснивања репрезентативног синдиката и преговора са 

Компанијом.  

 

Доноси се одлука да пресједник Синдкалне организације има овлаштење Синдикалног 

одбора да у саставу координације синдиката Електропренос предложи допис који ће се 

упутити Управном одбору Компаније, а текст дописа ће се накнадно усагласити. 

 

Ова одлука је усвојена једногласно. 

 

Предлаже се, да се на састанку координације синдиката Електропренос БиХ формира радно 

тијело од сва три констутивна народа којe ће заступати све синдикате који дјелују у 

Компанији, а након тога да се поменуто радно тијело овјери код нотара са датим 

сагласностима. Након тога, упутити допис формираног радног тијела Управи и Управном 

одбору. 

 

Овај приједлог је усвојен једногласно. 

 

Синдикални одбор тражи од главног одбора СУРЕРС-а издаванње пуномоћи пресједнику СО 

Војиславу Тодоровићу у заступању према послодавцу Електропреносу БиХ, односно Влади 

РС као законском власнику. 

 

Овај приједлог је усвојен једногласно. 

 

 



Вођена је расправа око измјене правилника рада Синдикалне организације. 

 

Младен Никић је изнио лични став да је против скупштинског функционисања Синдиката. 

Небојша Поповић је изнио проблем око измјена паравилника рада Синдиклане организације, 

како то представити и објаснити чланству, односно зашто се мијења правилник. 

Војислав Тодоровић је упознао присутне шта измјене и скупштински рад подразумијева у 

раду Синдиката. Препоруке СУРЕРС-а су да сви синдикати који имају преко 500 чланова 

пређу на скупштински рад синдиката. 

 

 

 

Дат је приједлог да се приједлози измјене организације СО са скупштинским системом 

размотрe  до 31.10.2019 год. гдје ће повјереници СП, предсједник и подпредсједник СО 

упознати чланство са предложеним промјенама организације који обухватају скупштински 

систем функционисања, и дати приједлоге будуће организације. 

 

Овај приједлог је усвојен једногласно. 

 

 

Ад 10.  

 

Разматрање и усвајање Извјештаја Комисије за спорт и рекреацију везано за РСИ  

Сутоморе-Црна Гора. Доношење одлуке везано за расподјелу трошкова за сваку Синдикалну 

подружницу. 

 

Усваја се овај Извјештај са 11 гласова за и једаним суздржаним  ( Дарио Јазић констатује да 

није добио Извјештај те се стога не може ни изјаснити). 

На основу усвојеног Извјештаја Комисије за спорт и рекреацију везано за РСИ  

Сутоморе-Црна Гора трошкови (Пансион 3 дана, Провизије, Савез за спорт-котизација, Бонови, 

Поклони)  поједних подружница износе: 
 

 СП Бањалука 17.990,93 КМ,  

 СП Требиње 2.953,72 КМ и  

 СП Вишеград 3.222,26 КМ  

 

што укупно износи 24.166,91 КМ колико износи трошак Синдикалне организације.  

 

Наведене трошкове поједних подружница ( СП Требиње и СП Вишеград) треба уплатити на 

рачун СП Бања Лука (рачун број 567162-19001348-91 код SBERBANKA, а.д. Бања Лука) 

пошто су наведени трошкови плаћени са рачуна СП Бања Лука. 

Остале трошкове (Спортска опрема, Превоз аутобусом, Превоз приватним возилом-Гориво, 

Путарина + тунел + паркинг, Oсигурање путника) је свака Синдикална подружница 

поједнично остварила и исте платила.   

 
 

  

 
 

  



 

 

Ад 11. 

 

Молбе за Фонд солидарности: 

 позивајући се на прошлогодишњу одлуку о исплати једнократне помоћи  за 

Ђокић Ведрану доноси се истовјетна одлука за исплату једнократне помоћи за 

Ану Голијанин (након тога се наставља са редовном исплатом стипендије на 

основу ступања на снагу новог правилника ФС) 

 

 по захтјеву Миленка Кулића доноси се одлука да се допуни захтјев за 

рефундацију трошкова накнадном доставом рјешења (одлуке) Фонда 

здравствене заштите о висини покривања трошкова лијечења у иностранству. 

 

 по захтјеву Драгана Михајловића се додјељује финансијска помоћ у износу од 

три (3) цијене рада (1.1140,00 КМ). 

 

 по захтјеву Николе Шашића се додјељује финансијска помоћ у износу једне (1) 

цијене рада (380,00 КМ). 

 

 по захтјеву Ненада Новаковића се додјељује финансијска помоћ у износу три 

(3) цијене рада (1.1140,00 КМ). 

 

Ад 13. 

 

Разно 

 

Нема додатних дискусија. 

 

 

 

 

Састанак СО Електропренос Бањалука, који је одржан 20.09.2019. године, у И.Сарајеву, 

закључен је у 14.45 ч. 

 

 

 

 
Достављено:              

1. Члановима Синдикалног и Надзорног Одбора 

2. Огласна табла 

3. а/а  


